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Bezuinigingen op de bijstand en de WMO 

Datum 4 augustus 2010 
Partij: SP 
  
Bijlage:  
Ingekomen brief griffie:  
Antwoord college:  
 
Toelichting: 
Minister Donner gaat snijden in de gemeentelijke budgetten voor de bijstand. Gemeenten krijgen dit jaar 448 
miljoen minder uitgekeerd om de bijstandsuitkeringen te betalen. Dit terwijl de werkloosheid en het aantal 
uitkeringen vanwege de crisis is toegenomen. Ook minister Klink doet een greep in de gemeentekas van 200 
miljoen. Dit komt uit het budget van de Wet Maatschappelijke Ondersteuning (WMO). 

De SP wil van het college weten wat de gevolgen van deze bezuinigingen zijn voor de gemeente Helmond. 
Bovendien vraagt de partij wat het college gaat doen om protest aan te tekenen tegen deze kortingen. Fors 
snijden in de budgetten voor de bijstand en de WMO mag hoe dan ook niet opnieuw ten koste gaan van de 
mensen die zorg nodig hebben en de mensen met de laagste inkomens. Het zijn goedkope maatregelen die 
de mensen in grote problemen kunnen brengen.” 

De SP fractie wil weten wat dit besluit nu daadwerkelijk gaat betekenen voor de gemeente Helmond en stelt 
daarom de volgende vragen:  

Vragen aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 

1. Wat heeft het besluit van Minister Donner voor directe financiële gevolgen voor de gemeente Helmond? 

2. Wat zijn de directe gevolgen van deze korting en wat heeft dit voor gevolgen voor de uitvoering van de 
Wet WWB/ Wet WIJ en de WMO? 

3. Is het College bereid om - naast de verstuurde brief van de VNG - te protesteren tegen de kortingen op de 
bijstand en de WMO? Zo nee, waarom niet? 

4. Is het College voornemens om mogelijke korting opnieuw op te vangen uit de incidentele middelen zoals 
dat met eerdere bezuinigingen op het I-deel van de WWB is gedaan? Zo nee, op welke manier denkt het 
College de korting wel op te vangen? 

5. Wat zijn de prognoses betreffende het aantal mensen met een bijstandsuitkering dat dit en komend jaar 
op een positieve wijze uit de bijstand stroomt door bijvoorbeeld werk te vinden? In hoeverre zijn de cijfers 
van het Rijk hierin “te optimistisch”?  

De SP fractie verzoekt om schriftelijke beantwoording van bovenstaande vragen  
 
 
Namens de fractie van de SP, 
Nathalie van der Zanden  
 
 
 


